-Distribution Layer – this Layer had 3 districts (6 nodes): Longgang District (Long zhong, Bao ling),Nanshan District (Nanyou, Science and Technology Park), Futian District (Huang Mugang Center and 

分佈層-這層有3個區(6個節點)：龍崗區(龍中，寶嶺)，南山區(南油，科學園區)，福田區(黃木崗中心)

China Telecom Headquarter Building) based on the venue locations. There were 2 Distribution Nodesin each district for redundancy. The bandwidth of both G-Net and A-Net in this layer was 1 GB.
中國電信總部大樓)會場地點為基點。有2個Nodesin分佈給每個區的冗餘。這一層G網和A網的頻寬都是1GB。
-Access Layer – the end of this layer deployed within each venue; it provided network access for 18 sport venues in Longgang District, 14 sport venues in Nanshan District, and 12 sport venues in Futian District. The bandwidth of the two network systems was also 1 GB in this layer.
接入層-在每個場地內這層部署的結束；它提供網絡接入在龍崗區供18個體育場館，在南山區14個運動場館，及在福田區12個體育場館。在這一層兩個網絡系統的頻寬也是1 GB。

(下面圖內文字請用如下反紅方框以中文呈現, 可自行copy 再使用,英文不清楚部份,請用原稿PDF放大後,儘量翻譯出)
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WAN Network Architecture 
寬頻區域網路架構

As mentioned above two physical networks, G-Net and A-Net, were created for the purposes of IT&C during the Universiade:

如以上提及兩個實體網路，G網和A網，為了IT &C之目的在大運會期間而被建立：
-Games Network provided the infrastructure and services for Games Result System (T&S, oVR, Central

Results System, CIS and IDS). This network did not have internet connectivity.
比賽網路提供基礎設施及服務為比賽比分系統(計時計分，場館成績，中央計分系統，評論員資訊系統和IDS)。這個網路是沒有連接上網。
– Servers in G-Net – altogether 212 servers were deployed in 44 sport venues.
在G網伺服器-總共212個伺服器部署在44個運動體育館。
-Admin Network provided the infrastructure and services for Games Management System, like official web site, transportation service, INFo, etc. This network had internet connectivity, but was protected by security policies; however, we failed to receive an exact description of that policy.
-管理員網路為比賽管理系統提供基礎設施和服務，如官方網站，運輸服務，資訊傳播，等等。這個網路有連接上網，但受安全政策；然而，我們沒有收到對此政策的準確描述。
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